
P R O T O K Ó Ł  Nr 6/2016

z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu z dnia 7 czerwca 2016r.

W posiedzeniu wg. prowadzonej listy obecności na stan 7 członków udział wzięło 7 członków
komisji.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Jacek Kolesiński - Wójt  Gminy
2. Krystyna         Lewandowska - Skarbnik Gminy
3. Hieronim        Birk - Zastępca Wójta

Do pkt.1

Otwarcia posiedzenia dokonała  Przewodnicząca komisji Ewa Weil  serdecznie witając
wszystkich obecnych.
Następnie oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 7 radnych, co
wobec składu komisji wynoszącego 7 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie
prawomocnych decyzji.

Do pkt.2

W  punkcie  tym  przystąpiono  do  przyjęcia  porządku  obrad,  który  został  przyjęty
jednomyślnie w brzmieniu jak niżej:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Wykonanie budżetu za I kw. br.
4.  Podział nadwyżki budżetowej.
5.  Wolne głosy i wnioski.

Do pkt.3
Tematyczne zagadnienie dotyczące wykonania budżetu gminy za I kw. br przedstawiła

Skarbnik Gminy K. Lewandowska  informując :
Dochody -  41.179.556,79 
wykonanie  – 11.149.060,09    -  27,07%
wykonanie ponad plan przy założeniu .25%



Wydatki - 39.179.556,79
wykonanie  – 8.433.925,08zł - 21,52%

Podatki i opłaty lokalne
Podatki od osób prawnych – wykonanie 23,96%
Podatki od osób fizycznych – wykonanie 32,59%

Jak poinformowała, że nie ma żadnych zagrożeń , dotacje subwencje otrzymujemy zgodnie z
planem.  Przyznane zostały środki na drogi gminne – dojazdowe , które w najbliższym czasie
winny „spłynąć”.
Tu zabrała głos przewodnicząca komisji E. Weil pytając : „ jak przebiega wypłata 500+, czy są
zatory?”
W odpowiedzi na zadane pytanie  Skarbnik Gminy K. Lewandowska  stwierdziła, iż środki z
tego tytułu wypłacane są na bieżąco ;  na koniec maja wypłacono 1.598.324,10 zł.

Do pkt.4
Tematyczne zagadnienie dotyczące nadwyżki budżetowej omówiła Skarbnik Gminy K.

Lewandowska. Jak przypomniała wykonanie budżetu za 2015 rok zamknięto nadwyżką w
wysokości 3.806.225,77 zł , która planuje  przeznaczyć się na :
- 1.000.000,00 spłata obligacji ,
- 1.000.000,00  na drogę Kiełpiny,
- 1.500.000,00 na budowę sali gimnastycznej w Tuchorzy,
-  pozostała  kwota  na  remont  budynku  –  były  DPS  –  z  przeznaczeniem  w  całości  na
przedszkole.

Do pkt.5
W  punkcie  tym  szeroko  dyskutowano  nad  zadaniami  ,  które  można  wykonać  w

ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata  2014 – 2020. 
Ponadto radny E. Piątek podniósł sprawę poszerzenia drogi Siedlec – Żodyń.
Na  zakończenie   Z-ca  Wójta  H.  Birk  przedstawił   informację  na  temat   Stowarzyszenia
Rybackiej  Lokalnej Grupy Działania ,,Wodna Kraina" ,  której celem jest działanie na rzecz
rozwoju obszarów gmin wiejskich z terenu woj. Lubuskiego.

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia przewodnicząca komisji zamknęła posiedzenie.

Protokołowała                                                            Przewodnicząca

               Inspektor                                                   Komisji Finansów i Budżetu

           Jolanta  Żurek         Ewa   Weil




